
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 27. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1217

Vil ministeren redegøre for, hvilke produkter hvor der anvendes buræg i produktionen, og

hvilke konsekvenserne Enhedslistens forslag om et forbud mod produktion af buræg i

Danmark fra 2022, vil have for disse produktioner, erhverv m.v.? I forlængelse heraf be-

des ministeren redegøre for, hvilke forventede konsekvenser forslaget vil have for import

af buræg til Danmark, henholdsvis som spiseæg og til anvendelse i andre produktioner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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